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حمید سجادی؛

گوش شنوای ورزش کشور به ویژه پیشکسوتان هستم
وزیر ورزش و جوانان گفت:در ورزش ایران هیچ کسی جای دیگری را تنگ نمیکند به شرطی که اخلاق حفظ شود.

به گزارش سایت خبری پرسون، مراسم قدردانی از پیشکسوتان ورزش کشور و رونمایی از سردیس دو تن از پیشکسوتان ارزنده بوکس کشور به نامهای
احمد ناطق نوری و منوچهر مقصودی ساعت 10 صبح امروز با حضور حمید سجادی، وزیر ورزش و جوانان، سیدرضا صالحیامیری، رئیس کمیته ملی

المپیک و جمعی از پیشکسوتان ورزش کشور در سالن استاد فارسی آکادمی ملی المپیک برگزار شد.

حمید سجادی، وزیر ورزش و جوانان در مراسم تجلیل از پیشکسوتان ورزشی اظهار داشت: در هر یک از مناسبات و بازدیدها که حاضر میشوم همچنان
میآموزم و امیدوارم باز هم در کنار بزرگان کسب تجربه کنم و خروجی کار تصمیماتی در جهت بهبود شرایط و حال ورزش کشور باشد.

وی در ادامه افزود: کار زیاد است ولی اهم و فی الاهم آن نیاز به درک ورزشی دارد و از خداوند میخواهم این درک را به من بدهد.

وزیر ورزش و جوانان یادآوری کرد: خاک پای همه پیشکسوتان هستم و گوش شنوای ورزش کشور به ویژه پیشکسوتان هستم و مثل اسفنج فشارها را
جذب میکنم ولی مثل کوه در مقابل سختیها میایستم. مقابل پیشکسوت تا کمر خم میشوم.

وی درخصوص تعریف پیشکسوت گفت: هر کسی یک روز زودتر از من به ورزش آمده باشد و یک گام جلوتر بوده و هر کسی هنوز عاشق و دلباخته
ورزش است برای من پیشکسوت است. به امید خدا و در پیشگاه بزرگترها متعهد هستم تا جایی که خدا عقل و درایت به من داده و با کمک مشاوران

ساحت پیشکسوت بهتر از گذشته حفظ شود. از همه میخواهم هر طرح و پیشنهادی دارند به دست من برسانند.

سجادی افزود: در ورزش ایران هیچ کسی جای دیگری را تنگ نمیکند به شرطی که اخلاق حفظ شود. در مجلس از موافقان و مخالفان بسیار آموختم و
در پختگی من یک گام برداشتند. به عنوان یک سرباز ولایت و کشور هیچ گاه کشورم را با دنیا عوض نکردم. در هر سفری که رفتم در همان روزهای اول
دلم برای وطن تنگ میشد. روی پلکان هواپیما در بدو ورود بوی ایران را استشمام میکردم. حتی به یاد دارم امیررضا خادم در یک سفر میگفت من

دلم برای شنیدن صدای اذان در ایران تنگ شده است.

وی تصریح کرد: جناب صالحیامیری؛ من میدانم شما چه میکنید و اتفاقات خوب در کمیته را با سلولهای بدنم درک میکنم. این اتفاقات هم اسطوره
سازی و هم تاریخ سازی است. امیدوارم ما هم در وزارت ورزش وجوانان بتوانیم پا به پای کمیته ملی المپیک پیش برویم.
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